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شهردار اصفهان خبر داد:

به روزرسانی سامانه 137 برای تسهیل ارتباط 
شهروندان با مدیریت شهری

ش�هردار اصفهان از به روزرسانی س�امانه 137 و بارگذاری نسخه جدید آن خبر 
داد و گفت: در این نس�خه ارتباط شهروندان با ش�هرداری و شخص شهردار آسان 
تر ش�ده است و ش�هروندان می توانند مس�تقیما پیام های خود را به گوش شهردار 

اصفهان برسانند.
علی قاسم زاده در ارتباط زنده رادیویی با برنامه »سلام اصفهان« اظهار کرد: برای تسهیل 
ارتباط شهروندان با مدیریت شهری، سامانه 137 به روزرسانی و نسخه جدید آن، بارگذاری 
ش��ده اس��ت و شهروندان می توانند مش��کلات و معضلاتی که در سطح شهر می بینند را به 

شهرداری انعکاس دهند تا مورد پیگیری قرار بگیرد.
وی ادامه داد: این امکان فراهم شده تا شهروندان به صورت مستقیم از طریق سامانه 137، 
پیام هایی را برای شهردار ارسال کنند و این پیام ها روزانه در کارتابل قرار می گیرد و شهردار 

می تواند مستقیما نقطه نظرات همشهریان را بررسی کند.
تهیه فهرستی از مشکلات محلات با حضور تیم های کارشناسی

شهردار اصفهان بیان کرد: رویکرد ما در مدیریت شهری جدید، محله محوری است و قرار 
اس��ت س��طح زندگی را از دل محلات ارتقا دهیم تا امکان زندگی بهتر برای مردم در محلات 
فراهم ش��ود. از همین رو ب��رای اینکه در اولویت بندی محلات دچار خطا نش��ویم، علاوه بر 
اطلاعات و آماری که در شهرداری جمع آوری شده است، به صورت عینی در تک تک محلات 
تیمی حضور پیدا کرده و با مردم ارتباط برقرار می کنند تا فهرس��تی از مش��کلات مردم در 

محلات تهیه شود.
وی افزود: با توجه به اینکه امکان نشست حضوری و چهره به چهره با همه اهالی یک محله 
فراهم نمی ش��ود، س��امانه 137 امکانی است که همه مردم می توانند، از طریق آن، مشکلات 

محلات خود را به ما انعکاس دهند.
اولویت بندی ارتقای محلات از سال 1401

قاسم زاده با بیان اینکه قرار ما این است که از سال 1401 با اولویت بندی مشخصی، در دل 
محلات حاضر شویم و با کمک مردم به ارتقای کیفیت زندگی در محلات شهر کمک کنیم، 
اضافه کرد: در دو روز گذش��ته ش��هر ما ش��اهد رخدادها و آئین هایی بود، از جمله آنکه روز 
پنجشنبه آیین تشییع شهدای تازه تفحص شده را شاهد بودیم و حضور مردم در این مراسم، 

نشان داد خط شهادت و انقلاب در بین مردم روشن، پابرجا و پایدار است.
وی افزود: روز جمعه هم این توفیق را پیدا کردم که در مراس��م سالگرد شهدای هوایپمای 
اوکراینی ش��رکت کنم؛ اتفاق تلخی بود و عزیزانی را ما در این پرواز از دس��ت دادیم که جزء 

سرمایه های علمی و ارزشمند کشور بودند. 
ش��هردار اصفهان ادامه داد: مراس��م سالگرد این عزیزان به میزبانی خانواده آنها در گلستان 
ش��هدا برگزار ش��د که با ش��رکت در این مراس��م با برخی از خانواده ها گفت و گو داش��تم؛ 
احس��اس خوبی برای من بود که این خانواده ها علی رغم این اتفاق تلخ، غالبا روحیه خود را 
حفظ کرده و با این موضوع کنار آمده اند. مردم بدانند که ما در غم و ش��ادی در کنار آنها و 

خدمتگزار آنها هستیم. 

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری :

سهمیه نفت سفید خانوارهای فاقد گاز طبیعی شارژ شد
ساری- رییس�ی به گزارش روابط عمومی ، س�بحان رجب پور مدیر شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری اعتبار این دوره از توزیع سوخت نفت سفید 
را از تاریخ 16/10/1400 تا 15/11/1400 اعلام کرد و ادامه داد : عرضه نفت س�فید به 
صورت الکترونیکی با ش�ارژ سهمیه در کارت بانکی معرفی شده از سوی مشتریان 

انجام می شود .
وی افزود : مصرف کنندگان نفت س��فید س��وز فاقد گاز طبیعی با در دس��ت داشتن کارت 
بانکی به فروشندگی های عرضه سوخت محل سکونت خود مراجعه و نسبت به دریافت مقدار 

سوخت تعیین شده اقدام نمایند .
مدیر منطقه س��اری از شهروندان خواس��ت تا شکایات و پیشنهادات خود را با شماره تلفن 
های 33۲7013۸ و 33۲70140 منطقه ساری و شماره 0۹۶۲7 شرکت ملی پخش فرآورده 

های نفتی ایران اطلاع دهند تا رسیدگی شود .

مدیرعامل شرکت چوب و کاغذ مازندران خبر داد:

آزمون استخدامی شرکت صنایع چوب و کاغذ 
مازندران در تاریخ مقرر برگزار می گردد

 س�اری- رییس�ی نیک نژاد مدیر عامل ش�رکت صنایع چوب و کاغذ مازندران با 
اعلام خبر آزمون اس�تخدامی در این مجموعه  گفت: در آزمون س�ال جاری حدود 
4000 نف�ر ثبت نام کردند که از این تعداد 13۲7 نفر حائز ش�رایط حضور در آزمون 

تشخیص داده شدند.
وی افزود: این آزمون در انواع رشته های فنی و مهندسی، آزمایشگاهی، چوب و کاغذ، مالی، 

بازرگانی، IT، مدیریت ، صنایع ، HSE  ،و .....  . در کلیه مقاطع تحصیلی برگزار می گردد.
نی��ک نژاد همچنین به اهداف برگزاری این  آزمون اش��اره ک��رد و گفت: رفع نیازمندیهای 
فنی و علمی شرکت با استفاده از نیروهای تازه نفس، متخصص و تحصیل کرده و همچنین 

اشتغال زایی در منطقه از اهداف اصلی این آزمون است .
وی ادامه داد : با توجه به سیاس��تهای بلند مدت ش��رکت در جذب نیروهای متخصص و 
تحصیلکرده در رش��ته های کارشناسی و تکنسین این شرکت تنها از طریق برگزاری آزمون 

نسبت به جذب و استخدام نیروهای خود اقدام خواهد نمود . 
نی��ک نژاد  گفت: این آزمون که از طریق مراجع ذیصلاح برگزار میگردد ،  نش��انه  نگرش 
درس��ت حاکم بر مجموعه صنعتی چوب و کاغذ مازن��دران و فعال بودن  چرخهای تولید در 

این مجموعه صنعتی میباشد   .
گفتنی است چوب و کاغذ مازندران با توان تولید 17۵000 تن انواع کاغذ بزرگترین تولید 

کننده کاغذ در کشور می باشد.

 گیاه روغنی »کاملینا« برای نخستین بار 
در هشترود کشت شد

مدیر جهاد کش�اورزی هش�ترود با تاکید بر اینکه توسعه کشت دانه های روغنی 
به منظور تولید و تامین نیاز داخلی کش�ور و جلوگیری از خروج ارز ضروری است، 
گفت: طی س�ال زراعی جاری و برای نخس�تین بار در 13 هکت�ار از اراضی دیم این 

شهرستان گیاه روغنی »کاملینا« کشت شد.
 مجید احمدی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: با توجه به خشکس��الی س��ال های اخیر 
و در راس��تای تغییر الگوی کش��ت، گیاهان کم آب بر و مقاوم در برابر کم آبی با سودآوری بالا 
به کش��اورزان معرفی ش��ده که »کاملینا« یکی از آنهاس��ت.  وی با اشاره به اینکه ۹0 درصد 
از روغن خوراکی کش��ور وارداتی اس��ت، اضافه کرد: توسعه کش��ت دانه های روغنی از جمله 
»کاملینا« ضروری اس��ت و کش��اورزان نیز با توجه به تغییر اقلیم و به تدریج از آن استقبال 
خواهند کرد. »احمدی« خاطرنش��ان کرد: خرید تضمین��ی با قیمت مصوب 1۶ هزار تومان، 
بیمه مزارع از طریق طرح جهش تولید در دیم زارها، ارائه کود یارانه دار و نیز توزیع بذر رایگان 
مزرعه طرح پاپلوت جهت حمایت از کشت »کاملینا« در نظر گرفته شده است. به گفته وی 
این گیاه  برخلاف »کلزا« که در زمان برداشت افت عملکرد دارد، فاقد ریزش دانه است و در 
برابر آفت ها و بیماری ها بسیار مقاوم است تا جایی که آفت ها و بیماری ها رایج خسارت قابل 
توجهی روی آن ندارد. به گزارش ایرنا کش��ت کاملینا یا »کتان کش« ظرف س��ال های اخیر 
به  عنوان یک دانه روغنی رواج یافته و گفته می ش��ود که هم نیاز آبی کمتری نس��بت به کلزا 

دارد و هم مقاوم تر است.
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استاندار آذبایجان شرقی گفت: امیدواریم با 
ارائه ی تس�هیلات و مشوق های لازم و اهتمام 
ب�رای بازآفرینی و اصلاح بافت های فرس�وده، 
هدف گ�ذاری س�اخت ۲۰۰ ه�زار مس�کن در 

استان را محقق کنیم.
به گزارش ایرنا، عابدین خرّم در نشس��ت شورای 
گفت وگ��وی دول��ت و بخش خصوص��ی آذربایجان 
شرقی با اشاره به هدف گذاری رشد اقتصادی هشت 
درص��دی در بودجه ی س��ال ۱۴۰۱ اظه��ار کرد: با 
اهتمام فعالان بخش خصوصی و رفع موانع از سوی 
دس��تگاه های اجرایی، دستیابی به این هدف دور از 

دسترس نیست.
وی افزود: حوزه ی گردش��گری یکی از بخش های 
مهم برای دوران پساکرونا است و باید ظرفیت های 

این بخش به صورت جدی فعال شود.
وی همچنی��ن صنع��ت گردش��گری را یک��ی از 
ظرفیت های مهم اس��تان برش��مرد و افزود: صنعت 
گردشگری می تواند یکی از فرصت های استان برای 
جذب س��رمایه باشد و لازم است برای رونق گرفتن 
آن، برنامه عملیاتی از سوی فعالان بخش خصوصی 

تهیه شود.

از س��خنان خ��ود،  دیگ��ری  بخ��ش  در  خ��رّم 
سیاس��ت های دولت س��یزدهم را در بخش مسکن، 
یک فرصت طلایی برای رش��د اقتص��ادی خواند و 
تاکید کرد: سرمایه گذاران خوبی از بخش خصوصی 

پای کار آمده ان��د و دولت نیز برای تبدیل مس��کن 
از حالت س��رمایه ای به  راه حلی برای حل مش��کل 

مسکن عزمی جدی دارد.
وی در خصوص صنع��ت فرش نیز بیان کرد: این 

صنعت یکی از فرصت های کم نظیر استان برای رشد 
اقتصادی و یکی  از نمادهای ملی، فرهنگی و هنری 
ما است که متاسفانه جایگاه آن در تولید و اشتغال، 

در حد انتظار نیست.
 وی ب��ا تاکید بر لزوم احی��اء فعالیت های صنعت 
فرش در آذربایجان ش��رقی، اظهار کرد: مش��کلات 
صنعت فرش باید به صورت ویژه در کارگروه تسهیل 

و رفع موانع تولید استان بررسی می شود.
خ��رّم همچنین با اش��اره به کس��ب رتبه ی برتر 
کشوری توسط ش��ورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی آذربایجان ش��رقی گفت: حفظ این رتبه، 
مهم تر از کسب آن است و باید مسائل و موضوعات 
مطرح شده در این جلس��ات به صورت جدی توسط 
دس��تگاه های مسئول و تشکل های بخش خصوصی 

پیگیری شود.
 وی، فعال شدن مرکز پژوهش های اتاق بازرگانی، 
صنای��ع، معادن و کش��اورزی تبریز را نی��ز اتفاقی 
ارزش��مند عنوان کرد و گفت: شعار ما در خصوص 
اتاق بازرگانی »ق��رارگاه اقتصادی« بود که باید این 
ش��عار را به ص��ورت عملی نش��ان دهی��م و موجب 

بالندگی و پویایی اقتصاد استان باشیم.

رییس شورای اسلامی تبریز گفت: بخش شدن 
باس�منج با اسناد بالادستی س�نخیت نداشته و 
حری�م قانونی تبری�ز را از بین می ب�رد و به نفع 

تبریز و باسمنج نیست.
حجت الاس��لام رس��ول برگی، در س��ی  و هفتمین 
جلس��ه  علنی ش��ورای اس��لامی افزود: موضوع بخش 
شدن باس��منج از ابتدای ش��روع فعالیت دوره ششم 
ش��ورا مطرح ش��د و اظه��ار نظر برخی اف��راد در این 

خصوص باعث تعجب است.
وی ب��ا بیان اینکه اگر در س��ال های گذش��ته نگاه 
مناس��بی ب��ه باس��منج می ش��د، اکنون بس��یاری از 
مش��کلات بروز نمی کرد، اظهار داشت: باسمنج اتاق 
مهمان تبریز بوده و فاصله چندانی با این شهر ندارد.

رییس ش��ورای اس��لامی تبریز گف��ت: اینکه گفته 
می ش��ود تصمیمات قوا را نباید زیر سوال برد، درست 
نیس��ت، زیرا که حق اعتراض نص صریح قانون بوده و 
همه می توانند نسبت به تصمیمات نقد داشته باشند.

حجت الاس��لام برگی، با انتقاد از اینکه اگر باسمنج 
بخش مس��تقل اس��ت چرا س��اختمان بخشداری آن 
توس��ط شورای شهر اجاره شده اس��ت، ادامه داد: اگر 
در بخش شدن باس��منج موضوع تمرکززدایی مطرح 
اس��ت، در این چند ماهه چه عای��دی برای مردم این 

منطقه نصیب شده است.
وی با درخواس��ت از اس��تاندار آذربایجان ش��رقی 
ب��رای انجام اقدامات لازم در ای��ن خصوص، یادآوری 
کرد: ش��هرداری تبریز سال هاس��ت که در باس��منج 
س��رمایه گذاری کرده است و تبریز هیچ راه توسعه ای 

به غیر از باسمنج ندارد.

ب��ه گ��زارش ایرنا، ش��هر »باس��منج« ک��ه در 10 
کیلومتری جنوب ش��رق تبریز واقع ش��ده اس��ت، در 
اواخر دولت دوازدهم و با تصویب هیات وزیران و ابلاغ 
مع��اون اول رئیس جمهوری وقت به عنوان س��ومین 

بخش شهرستان تبریز معین شد.
تبدیل باس��منج به بخش به کشمکش و بحث داغ 
محافل سیاسی، شهری و عمومی تبریز تبدیل شده و 
موافقان و مخالفان آن اس��ناد و استدلال های خود را 

برای اقناع افکار عمومی ارایه می کنند.
منف��ک ش��دن ای��ن بخ��ش از تبری��ز، مخالفان و 
موافق��ان خ��اص خ��ودش را دارد؛ در ش��رایطی که 
موافقان این ط��رح، مجموعه اس��تانداری آذربایجان 
ش��رقی و فرمانداری تبریز، اعلام می کنند که بخش 
ش��دن باس��منج از آرزوها و مطالبات ۲0 ساله مردم 
ای��ن منطقه بود؛ مخالفان این اتفاق، اعضای ش��ورای 
اس��لامی تبریز و برخی نماین��دگان تبریز در مجلس 
ش��ورای اسلامی، بر این باورند که این اتفاق، مترادف 
با کوچک تر ش��دن حریم این شهر است که در آینده 

تبعات و عواقب خاص خود را خواهد داشت.

مدی�رکل ورزش و جوانان آذربایجان ش�رقی 
گف�ت: منابع مالی برای باز ک�ردن پنجره نقل و 
انتق�الات تی�م تراکتور و همچنی�ن زمان بندی 
برای انجام این کار در جلسه فردا مورد بررسی 

قرار می گیرد.
به گزارش ایرنا، ایوب بهتاج در گفت و گویی اظهار 
کرد: به عنوان یک هوادار،  عاش��ق تیم های تراکتور 
و ماش��ین سازی هس��تم و برای موفقیت این دو تیم 
در لیگ، مش��کلات را به جان می خریم. وی با بیان 
اینک��ه تحمل  نداریم ک��ه تراکت��ور را در نیمه دوم 
جدول لیگ برتر و ماشین سازی را در انتهای جدول 
لیگ دس��ته یک ببینیم، گفت: مجموعه استان برای 
برطرف کردن بحران به وجود آمده و رساندن تیم ها 
به جایگاه واقعی در تلاش هستند. بهتاج به حضورش 
در هر دو جلس��ه انتقال مالکیت این ۲ تیم که هفته 
قبل برگزار ش��د، اشاره کرد و افزود: در این جلسه در 
مورد کلیات و واگذاری تیم های تراکتور و ماشین به 
ش��رکتی پایدار توافق شد و جزئیات واگذاری نیز در 
حال بررس��ی است. وی ابراز امیدواری کرد: با تعاملی 

و احساس مس��ئولیت اجتماعی که در طرفین وجود 
دارد ای��ن امر ب��ه زودی نهایی می ش��ود چون زمان 
محدود اس��ت و باید پنجره این تیم ها باز و برای نیم 

فصل دوم تقویت شود.
وی همچنین در م��ورد مخالفت برخی نمایندگان 
کرمان با موض��وع انتقال تراکت��ور، اظهار کرد: مس 
ورزقان منابع بس��یاری دارد که ب��ا اتحاد و پیگیری 
نمایندگان اس��تان در مجلس، موض��وع حمایت این 
ش��رکت از ۲ تیم تراکتور و ماش��ین در حال محقق 
شدن اس��ت اما نباید فراموش کنیم که مس کرمان، 
رفسنجان و تراکتور و ماشین، همگی تیم های ورزشی 
این کشور هستند و جوانان این مرز و بوم در آنها توپ 
می زنند. بهتاج گفت: منابع در کش��ور باید به صورت 
عادلانه تقس��یم شود و تیم های ورزشی و فوتبالی از 

منابع ملی به صورت مساوی برخوردار شوند.
وی به عقبه تیم های تراکتور و ماش��ین س��ازی و 
تعداد بسیار هواداران این تیم ها در منطقه اشاره کرد 
و گفت: امیدوارم، جلسات زود به نتیجه برسد و شاهد 
درخشش دوباره تراکتور در لیگ برتر و ماشین سازی 
در لیگ یک باشیم. به گزارش ایرنا، مالکیت تیم های 
تراکتور و ماشین سازی در جلسه ای که هفته قبل در 
ته��ران و در حضور نایب رئیس مجلس، وزیر صمت، 
مدیرعامل شرکت ملی مس و برخی نمایندگان شمال 

غرب برگزار شد، به شرکت مس واگذار شد.
ب��ه گفته الله��وردی دهقانی، نماین��ده ورزقان در 
مجلس ش��ورای اس��لامی، کل بده��ی تراکتور طبق 
استعلامی که از فدراسیون فوتبال گرفته شده، حدود 

۵۲ میلیارد تومان است.

رییس شورای اسلامی تبریز:

 بخش شدن »باسمنج« به نفع هیچکس نیست
مدیرکلورزشوجوانانآذربایجانشرقی:

منابعمالیبرایبازکردنپنجرهتراکتورفردامشخصمیشود

دادستان هشترود گفت: شماره تلفن های اعلامی امداد خودرو 
روی گاردری�ل و پش�ت تابلوه�ای راهنمایی و رانندگ�ی آزادراه 
پیامب�ر اعظم)ص( در محدوده این شهرس�تان با دس�تور قضایی 

پاکسازی می شود.
سهیل قش��لاقی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در مورد دلیل این اقدام، 
افزود: بر اس��اس گزارش های واصله، برخی افراد سودجو با نوشتن شماره 
تلفن های خود و در پوش��ش امدادخودرو نسبت به اخذ مبالغ هنگفت از 

رانندگان عبوری اقدام کرده اند و به همین دلیل به مسئول آزادراه پیامبر 
اعظم)ص( فرصت یکماه داده ش��د تا این افراد را شناس��ایی و به مراجع 
قضایی معرفی کند. به گفته وی نوشتن هر مطلبی روی گاردریل یا پشت 
تابلوه��ای علائم راهنمایی و رانندگ��ی در حقیقت تخریب اموال عمومی 
است و پیگرد قانونی دارد؛ از سوی دیگر نیز هرگونه اخذ وجه از رانندگان 
در قبال ارایه خدمات امدادخودرو نیز باید بر اساس تعرفه وزارت صنعت، 
معدن و تجارت باشد. به گزارش ایرنا حدود ۸0 کیلومتر از آزادراه پیامبر 

اعظ��م )ص( که تبریز را به زنجان وصل می کند، در محدوده شهرس��تان 
هشترود قرار دارد. 

پیش از این نیز ش��رکت های امدادخودرو گوشزد کرده بودند که برخی 
افراد از نیاز مس��افران به کمک فوری سوءاس��تفاده کرده و با خودروهای 
امدادی متفرق و در جاده ها بدون مجوز فعالیت می کنند؛ بر همین اساس 
رانندگان باید ش��ماره تماس با امدادخودرو را از وزارت راه یا همان 141 

اخذ کنند تا جلو سوءاستفاده این افراد گرفته شود.  

دادستان هشترود: نوشته های روی اموال عمومی در آزادراه تبریز- زنجان پاکسازی می شود 

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران به نشست خود با 
معاون اول رئیس جمهور اشاره کرد و گفت: در این نشست مقرر شد سه 
کارگروه ویژه میان دولت و بخش خصوصی برای پیش��برد امور اقتصادی 

تشکیل شود.
به گزارش ایرنا، غلامحسین شافعی در نشست مجازی با اعضای هیات 
نمایندگان اتاق تبریز اظهار کرد: اولین کارگروه مربوط به بررسی و تعیین 
تکلیف طرح های نیمه تمام در کش��ور، کارگروه دوم مربوط به استفاده از 
ظرفیت اتاق های سراسر کش��ور در تدوین برنامه ها و اجرای آن هاست و 
کارگروه سوم به بررسی چگونگی پررنگ شدن نقش بخش خصوصی در 

توسعه تجارت خارجی اختصاص دارد.
وی همچنین با اشاره به پیگیری بودجه 1401 توسط نمایندگان اتاق 
ایران از توافق با چند دس��تگاه  دولتی برای تش��کیل کارگروه مش��ترک 

خبر داد.
رئیس اتاق ایران به نشس��تی که با رئیس بانک مرکزی داشت اشاره و 
اعلام کرد: در این جلسه قرار شد تا کمیته چهارجانبه ای بین اتاق ایران، 
بانک مرکزی، وزارت صنعت، معدن و تجارت و گمرک در راس��تای اتخاذ 

تصمیمات و تدوین سیاست های ارزی و بانکی، تشکیل شود.
وی همچنین به نشست خود با وزیر امور خارجه اشاره و از برنامه ریزی 
برای تشکیل کمیته ای مش��ترک بین وزارت خارجه، اتاق ایران و وزارت 
صنعت، معدن و تجارت و توافق برای حضور رئیس اتاق ایران در جلسات 

شورای معاونان این وزارت خانه خبر داد.
ش��افعی همچنین از نهایی ش��دن تفاهم نامه مربوط به تشکیل کمیته 

مشترک بین اتاق ایران با قوه قضائیه سخن گفت.
رئیس اتاق ایران به س��طح اثرگذاری بالای م��ردم خطه آذربایجان در 
تحولات سیاسی کشور در طول سالیان گذشته اشاره کرد و گفت: شرایط 
کنونی بس��یار س��خت اس��ت و پیش روی خود دنیایی از ابهام را ش��اهد 

هستیم که نگرانی های فعالان اقتصادی را دو چندان می کند.

وی با بیان اینکه تا مسائل اقتصادی حل نشود سایر دغدغه های جامعه 
ه��م برطرف نمی ش��ود، گفت: ام��روز پیوند بین فع��الان اقتصادی، بدنه 
دانشگاهی و سیاس��ت گذاران هدفی است که همه آن را دنبال می کنند؛ 

اما سطح نتیجه با تلاش ها همخوانی ندارد.
محمدرض��ا رمضان��ی دبیرکل اتاق ای��ران هم به بودجه س��ال آینده و 
تش��کیل س��تادی در اتاق ایران با محوریت مرکز پژوهش های اتاق اشاره 
ک��رد و گفت: نقطه نظرات بخش خصوصی ط��ی گزارش هایی به مجلس 
ارائه ش��ده اس��ت و امیدواریم بتوانیم به صورت موثر در راستای بهبود و 

تقویت بودجه 1401 قدم برداریم.
وی گف��ت: با وجود اینکه در مرحله تدوین بودجه از نظرات مش��ورتی 
اتاق ایران استفاده نشد، سعی داریم با نگاه مثبت نمایندگان مجلس، طی 

گزارش های دقیق و کاربردی، پیشنهادات خود را مطرح کنیم.
رمضان��ی با نگاه��ی به قدمت ات��اق تبری��ز، ظرفیت موج��ود در آن، 
توانمندی ه��ای منطقه  آذربایجان و اهمیت اس��تفاده از این فرصت ها در 
راس��تای توسعه مبادلات تجاری با کش��ورهایی نظیر ترکیه و ارمنستان، 
گفت: اتاق تبریز در چارچوبی که تعریف ش��د قادر است قدم های موثری 
برای تقویت سطح مناسبات تجاری با کشورهای همسایه بردارد به شرط 

انک��ه از ظرفیت ها و توانمندی های خود مانند همیش��ه ب��ه خوبی بهره 
ببرد.

وی از رئی��س اتاق تبریز خواس��ت ت��ا همچنان برگزاری جلس��ات با 
نمایندگان اس��تان در مجلس را ادامه دهن��د و موضوعات و دغدغه های 

تولید و تجارت را با آنها در میان بگذارند.
یونس ژائله رئیس اتاق تبریز هم با بیان اینکه کش��ور در حال پش��ت 
سرگذاش��تن سال سختی است و متاسفانه بخش خصوصی با هجمه های 
زیادی مواجه است، گفت: در این شرایط بودجه سال آینده نیز نگرانی های 
زیادی ایجاد کرده و با توجه به افزایش روند خروج سرمایه از کشور باید 
راهکاره��ای لازم را طراح��ی کرد تا بتوان وضعی��ت اقتصادی را تا حدی 

بهبود بخشید.
وی در ادامه گزارش��ی از عملکرد ۹ ماهه ات��اق تبریز ارائه داد و گفت: 
در این روزها بیش��ترین زمان هیات رئیس��ه اتاق تبری��ز به موضوعات و 
دغدغه های روزمره اقتصادی معطوف ش��ده اس��ت که باید در جلساتی با 
استانداری، ستاد تنظیم بازار و غیره برای رفع مشکلات جاری برنامه ریزی 
کرد، بنابراین زمانی برای بررس��ی آینده و پیش بینی افق اقتصادی و در 
ص��ورت نیاز طراحی مدل و الگوی خ��اص برای مواجه بهینه با آن وجود 

ندارد.  
ژائل��ه، تنها امید بخ��ش خصوصی را ات��اق بازرگان��ی، صنایع، معادن 
و کش��اورزی دانس��ت و خواس��تار مطالبه گری جدی از دولت برای حل 

مشکلات اقتصادی و تجاری شد.
در چارچوب سلس��له نشس��ت های مجازی رئیس ات��اق ایران با هیات 
نمایندگان اتاق های اس��تانی، نشس��ت با اعضای هی��ات نمایندگان اتاق 

تبریز برگزار شد.
در این دیدار علاوه بر رئیس، دبیرکل و معاون اس��تان ها و تشکل های 
اتاق ایران نیز حضور داشتند و درباره نگرانی های بخش خصوصی نسبت 

به آنچه در بودجه 1401 آمده صحبت شد.

رئیس اتاق ایران:

سه کارگروه ویژه میان دولت و بخش خصوصی برای پیشبرد امور اقتصادی تشکیل می شود

هدف گذاری ساخت ۲۰۰ هزار مسکن در استان را محقق می کنیم
استاندار آذربایجان شرقی: 

رئیس راهداری:
 مه غلیظ جاده های 
 هشترود را فرا
گرفته است

رئی�س اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای هش�ترود گفت: م�ه غلیظ محورهای 
هشترود به مراغه، میانه، قره چمن و آزادراه پیامبر اعظم)ص( را فرا گرفته است و 

رانندگان باید احتیاط کنند.
علی ابوالحس��نی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: با توجه به وجود این شرایط، دید افقی 

بسیار کاهش یافته و در برخی از جاده ها به ۵0 متر رسیده است.
وی از رانندگان خواس��ت برای ت��ردد در جاده های این شهرس��تان، خودروهای خود را به 

تجهیزات زمس��تانی اعم از وسایل گرمایشی، پتو، مواد غذایی خشک و فاسدنشدنی مجهز 
کنند و زنجیر چرخ داش��ته باش��ند. وی افزود: رانندگانی که قصد ت��ردد در جاده های این 
شهرستان کوهستانی را دارند، برای اطلاع از وضعیت محورها با سامانه 141  ارتباط برقرار 

کنند تا از سایت ir.141.www و نرم افزار موبایلی 141 بهره بگیرند.
به گزارش ایرنا برخی از جاده های این شهرستان کوهستانی سخت گذر و خطرناک است و 

رانندگان عبوری باید احتیاط را از کف ندهند.    

مفقود گردیده


